
1 
 

   V á ro s K ép vi se l ő-t e s tü le t  
   O k t a t á s i  B i z o t t s á g  
   I k t a t ó s z á m :  T - 3 4 - 4 / 2 0 1 2 .  
   2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a. • Telefon: 06 23 310-174/113, 142  
   Fax: 06 23 310-135 • E-mail: hivatal@ biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu 

    
Egyszerűsített jegyzőkönyv 

 
Készült Biatorbágy Város Képviselő-testület Oktatási Bizottságának 2012. március 8-án 15 00 órakor 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak: Fekete Péter, bizottsági elnök 
 Varga László, bizottsági tag 
 Koleszár Kázmér, bizottsági tag  
 Molnárné Czeglédy Gerlinda Cecília, bizottsági tag 
 
 Tarjáni István, polgármester 
 Korbuly Klára, PMAMI igazgatója 
 Rack Ferencné, a Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 
 Márkusné Szanyi Rita, Biatorbágyi Általános Iskola  
 Kiss Ildikó, jegyzőkönyvvezető 
 
Fekete Péter:::: Köszöntötte a bizottság tagjait és a meghívottakat. Megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes. Javasolja napirendre felvenni a Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény 
teremhelyzetével összefüggő kérdésekről szóló tájékoztatót. 
 
Varga László: Javasolja napirendre venni a Biatorbágyi Általános Iskola Szülői Alapítvány működésével 
összefüggő kérdések megtárgyalását. 
 
Fekete Péter: Varga László javaslatát befogadta. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen,4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi napirend 
tárgyalását fogadta el: 
 
Napirend 
1) Biatorbágy Város oktatásfejlesztési koncepciójával összefüggő kérésekről 

a) Megállapodás a Magyar Műhely Alapítvány biatorbágyi tagintézményének elhelyezéséről 
b) Közoktatási megállapodás a Magyar Műhely Alapítvánnyal 

2) Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény teremhelyzetével összefüggő kérdésekről 
3) Biatorbágyi Általános Iskola Szülői Alapítvány működésével összefüggő kérdésekről 
 

 
1) Biatorbágy Város oktatásfejlesztési koncepciójával összefüggő kérésekről 

a)Megállapodás a Magyar Műhely Alapítvány biatorbágyi tagintézményének elhelyezéséről 
b)Közoktatási megállapodás a Magyar Műhely Alapítvánnyal 
 

Tarjáni István: Javasolja, hogy mindkét megállapodást 8 éves időszakra kösse meg az önkormányzat. 
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A bizottság Tarjáni István javaslatát egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő képviselő volt jelen a 
szavazáskor) támogatja. 
 
Fekete Péter: Javasolja, hogy mindkét szerződés 2. pontja az alábbiak szerint módosuljon: 
„Szerződő felek rögzítik, hogy a Magyar Műhely Alapítvány, mint a Magyar Műhely Általános 
Művelődési Központ fenntartója a biatorbágyi családok kérésére kinyilvánította abbéli szándékát, hogy 
Biatorbágyon tagintézményt („tagintézmény”) kíván működtetni.” 
 
A bizottság Fekete Péter javaslatát egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatja. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolja a Magyar Műhely Alapítvány biatorbágyi tagintézményének elhelyezésre készült szerződést a 
javaslatokkal együtt. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolja a Magyar Műhely Alapítvánnyal kötendő közoktatási megállapodást. 
 
2) Pászti Miklós Alapfokú Művészetoktatási Intézmény teremhelyzetével összefüggő kérdésekről 
 
A bizottság egyhangú szavazással (4 igen, 4 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) kéri, hogy az 
intézményvezető és a Hivatal a következő bizottsági ülésig vizsgálja meg a Pászti Miklós Alapfokú 
Művészetoktatási Intézmény 2012/2013 tanév indításához szükséges tanítási termek kialakításának 
lehetőségét: 

• az un. MÁV házban 
• a megvalósítandó Tájházban 
• a Faluház és Karikó János Könyvtár öltözőjében 
• magánház bérléssel. 

 
3) Biatorbágyi Általános Iskola Szülői Alapítvány működésével összefüggő kérdésekről 
 
Varga László: A Biatorbágyi Általános Iskolában kifüggesztésre került, hogy a Szülői Alapítvány 
megszűnt. Az alapítvány alapítóinak megkeresésével szükségesnek látja, az alapítvány további 
működését, és amennyiben lehetséges javasolja a törlési kérelmet visszavonását, mert egy új alapítvány 
csak három év múlva tud 1 %-os felajánlásokat gyűjteni. Az alapítvány tevékenysége fontos az iskola 
életében.  
 
A bizottság sajnálattal vette tudomásul a Szülői Alapítvány működésének megszűnését, és kéri a 
Biatorbágyi Általános Iskolát, hogy az iskola-alapítványának létrehozását kezdeményezze. 
 
Fekete Péter: A bizottság munkáját megköszönte, az ülést 15 55-kor bezárta. 
 

 
K.m.f. 

 
 

Fekete Péter 
bizottsági elnök 


